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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkora a munkaerőhiány, hogy a betakarítást is 
veszélyeztetheti?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Farkas Sándor, az Agrárminisztérium államtitkára "A 10-15 ezer idénymunkás hiányát meg fogja
érezni a magyar agrárium?" című, K/6990. számú írásbeli kérdésemre általános, a kérdést elkerülő
válaszokat adott, tehát újból be kell nyújtanom.

„A  vg.hu  portálon  megjelent  „A  tavalyi  mélypont  után  idén  nyáron  némileg  enyhült  a
munkaerőhiány” című cikk szerint "a Nemzeti Agrárgazdasági Kamarában a Világgazdaságnak azt
mondták, hogy egyre nagyobb a munkaerőhiány: hiába érték el az óradíjak az ezer forintot, még
ennyiért is nagyon nehéz jó munkást találni."

Ledó Ferenc, a FruitVeB Magyar Zöldség-Gyümölcs Szakmaközi Szervezet és Terméktanácselnöke
elmondása szerint "tavaly volt a mélypont, az idén már kicsit javult a helyzet, könnyebben találnak
a termelők idénymunkásokat. Viszont azt is hangsúlyozta, hogy a mezőgazdaságban a csúcsidőszak
a  július–szeptemberi  betakarítási  szezon,  ilyenkor  60–80  ezer  idénymunkásra  van  szüksége  az
ágazatnak, és körülbelül 10-15 ezer fő hiányzik a piacról.”

Kérdezem Önt:

1. Történt egyeztetés szakmai szervezetekkel a létszámhiány felmérésére? 

2. Kiváltható a 10-15 ezer idénymunkás a csúcsidőszakban? 

3. Maradhat-e betakarítatlan termés munkaerőhiány miatt? 

Budapest, 2019. augusztus 28.



Dr. Vadai Ágnes
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